
Interpelácia č. 27/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

PhDr. Čižmár: 

Interpelácia smeruje už niekoľko krát riešenému parkovaniu na ulici, ktorá smeruje od 

Škultétyho k bytovému bloku 1515. Je to priestor za starou bankou, je to zúžená časť 

vozovky, kde je obojsmerná premávka, navyše mnohí šoféri využívajú tento priestor, ten malý 

priestor, nejakých 100 m využívajú na parkovanie. Vyjadrením občanov, som sa rozprával 

s niektorými, s vyjadrením občanov vzniká názor, že to parkovanie nie je využívané nimi. Je 

to väčšinou využívané ľuďmi, ktorí tam buď prichádzajú za nejakým účelom, nákupom, resp. 

pracujú v okolitých prevádzkach. Chcem sa opýtať, či to riešenie nenašlo nejaké 

pokračovanie napr. vo forme zákazu parkovania na tom určitom úseku. Je to aj obytná zóna, 

je tam veľká frekvencia pohybu detí, takže z toho dôvodu moja otázka smerom k tomuto 

problému. 
 

Ing. Princík: 

Parkovanie na Škultétyho ulici, za starou VÚB, alebo za nábytkom. Vieme o tomto probléme, 

hovorili sme o tom aj s dopravným inšpektorátom. Nesúhlasia s tým, aby boli zjednosmernené 

tieto cesty za 1515 a Školská ulica, nie sú za toto riešenie. Teraz sú objednané nové značky za 

vyše 14 tis. eur, budú tam aj zákazové značky, ktoré zakážu státie na tejto lokalite.  
 

Ing. Čižmár: 

Ešte ak môžem k tej Škultétyho ulici, ja som to vlastne predostrel aj z toho dôvodu, že tie 

záchytne parkoviska sú, sú pri plavárni, presne oproti kúpalisku, sú poblíž celej Škultétyho 

ulici. Nie je to taký priestor, ktorý by nútil občanov využívať práve tu zúženú cestu, ktorá má 

nejakých 100 m na parkovanie.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 

 
 

 


